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Abstract (en)
[origin: WO9103998A1] A transdermal delivery device has a reservoir containing an active compound, which is kept separate from the delivery
layers of the device until administration. At the time of administration, the reservoir is laminated to the delivery layers, or is ruptured to place the
active compound, vehicle, and/or permeation enhancers in contact with the delivery layers, which results in administration of the active compound to
the skin after a delay period.

Abstract (fr)
Un dispositif de libération transdermique comporte un réservoir contenant un composé actif, lequel est maintenu séparé des couches de libération
du dispositif jusqu'à administration. Au moment de l'administration, le réservoir est stratifié sur les couches de libération, ou est rompu afin de placer
le composé actif, le véhicule, et/ou les stimulateurs de pénétration en contact avec les couches de libération, ce qui a pour résultat l'administration
du composé actif sur la peau après une période de retardement.
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